



دبي سفاري بارك  
DUBAI SAFARI  
PARK

استمارة تسجيل في المخيم الشتوي Winter Camp Registration Form 2025				
صورة شخصية Child Picture Size 6x4 حجم	Dates	From 15 <sup>th</sup> to 26 <sup>th</sup> of December 2025	التاريخ	
	Time	Mon – Thurs: 9:00 AM – 14:00 PM Fri: 9:00 AM – 12:00 PM	الوقت	
	Fees	1500 AED	الرسوم	
بيانات الطفل Child Information				
Name			الاسم	
Gender	Boy ذكر	Girl انثى	الجنس	
Nationality			الجنسية	
ID Number			رقم الهوية	
Date of Birth			تاريخ الميلاد	
اهتمامات – هوايات – مواهب – Hobbies – Interest – Talents				
مشاهدة الافلام Watching Movies	الزراعة Planting	الطبخ Cooking	الرياضة Sports	القراءة والكتابة Reading and Writing
التصوير Photography	الموسيقى Music	العناية بالحيوان Animal Care	التمثيل Acting	الرسم والتلوين Drawing & Coloring
Others				اخرى
بيانات ولي الامر Guardians' information				
Name			الاسم	
Guardians' Relationship			صلة القرابة	
Main Phone Number			رقم الهاتف المتحرك الرئيسي	
Alternative Phone Number			رقم الهاتف المتحرك البديل	
WhatsApp Number			رقم الواتس اب	
Email Address			البريد الالكتروني	
بيانات صحية و طبية Health and Medical Information				



Allergies	دبي سفاري بارك DUBAI SAFARI PARK	حساسية
Phobia		مخاوف
Health Issues		مشاكل صحية

### الشروط و الاحكام Terms and Conditions

These Terms and Conditions set forth obligations applicable to both parents and children attending winter camp organized by Dubai Safari Park.	
I agree on granting permission to my child to participate in all activities and field trips of the Dubai Safari Winter Camp.	أوافق على مشاركة طفلي في جميع نشاطات والرحلات الميدانية للمخيم الشتوي لدبي سفاري بارك.
I agree to assume all risks and liabilities associated with my child participation in informed programs and to hold Dubai Safari Park and any of its agents or employees harmless for all claims that may arise as a result	أوافق على تحمل جميع المخاطر والالتزامات المرتبطة بمشاركة طفلي في البرامج المطلعة وإبقاء دبي سفاري بارك وأي من وكلائها أو موظفيها غير ضارين فيما يتعلق بجميع المطالبات التي قد تنشأ نتيجة لهذه المشاركة.
I agree that in case of emergency, Dubai Safari Park has permission to use first aid or if needed to take my child to the nearest hospital.	أوافق انه في حالات الطوارئ، دبي سفاري بارك لها الصلاحية في استخدام الاسعافات الاولية او اذا احتاج الوضع اخذ الطفل إلى اقرب مستشفى.
I agree with the taking of photos and video footage of my child for promotional use. If I do not wish for images of my child to be used by Dubai Safari Park, I will inform Dubai Safari Park team when booking via email or noted on this	أوافق على التقاط الصور الفوتوغرافية ولقطات الفيديو واستخدامها لأسباب ترويجية. إذا كنت لا ترغب في استخدام صور طفلك من قبلنا. يرجى إبلاغ فريق دبي سفاري بارك عند الحجز.
Dubai Safari Park team does not accept responsibility for the loss or damage to any property belonging to the children.	لا يتحمل فريق دبي سفاري بارك المسؤولية عن خسارة أو تلف أي ممتلكات تخص الأطفال.
Dubai Safari Park reserves the right to cancel or change part of the Winter Camp program	دبي سفاري بارك يحتفظ بالحق في إلغاء أو تغيير جزء من البرنامج في المخيم الشتوي.



<p>I take full responsibility for bringing my child and picking them up at the times specified by the institution. I commit to not being late for drop-off or pick-up, and I understand that the institution is not responsible for my child outside the</p>	<p>أنا أتحمل المسؤولية الكاملة عن إحضار طفلي واستلامه في الأوقات المحددة من قبل الجهة. ألتزم بعدم التأخر في الحضور أو الاستلام، وأفهم أن الجهة غير مسؤولة عن طفلي خارج الأوقات المحددة للإشراف.</p>
<p>In witness wherein, I, the undersigned: certify that I have read the disclaimers and that the above details are correct and undertake to notify you of any changes immediately. I also agree to pay the full fees upon registration, and that the fees are not refundable in the event of the participant's withdrawal.</p> <p><b>Signature:</b></p> <p><b>Date:</b></p>	<p>وإثباتا لذلك انا الموقع أدناه:</p> <p>أقر بأنني قرأت بنود اخلاء المسؤولية وبيان التفاصيل الموضحة أعلاه صحيحة واتعهد بإبلاغكم بأيّة تغييرات تطرأ عليها، على الفور.</p> <p>كما أوافق أيضاً على دفع الرسوم كاملة عند التسجيل، وعلى أن الرسوم غير قابلة للاسترداد في حالة انسحاب المشارك.</p> <p><b>التوقيع:</b></p>